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Aan het college van burgemeester en 
schepenen 
Stadhuis Grote Markt 27 
3300 – Tienen 

Tienen, 24 juni 2019 

 

Geachte burgemeester en schepenen 

 

Er bereikten ons weer berichten over kappingen van bomen.  Het betreft (opnieuw) 
een rij populieren, nu achter de bedrijvenzone Soldatenplein, Zoetpandweg. 
De uiteenzetting in het bezwaar van dhr. Grossard strookt met de visies van de MAR 
en we kunnen dit dus ook onderschrijven. 

Er moet omzichtiger omgesprongen worden met hoogstambomen.  Zij hebben een 
grote landschappelijke waarde, zijn belangrijk voor biodiversiteit en zijn 
beeldbepalend. Bomen vormen een facet in mitigerende maatregelen bij 
klimaatwijzigingen. 

Het argument veiligheid kan beslissend en terecht zijn, maar hiervoor dient een 
degelijke aftoetsing te gebeuren, graag door mensen van een gespecialiseerde 
dienst.  In heel wat gevallen kunnen bomen behandeld worden.  Een afvallende tak 
in een weidegebied is niet te vergelijken qua gevaar met een afvallende tak in de 
binnenstad. 

Kaprijp zijn (wil zeggen volwassen en maximale houtopbrengst) is niet van 
toepassing.  Dit is een begrip uit de houtnijverheid. 

Voor het geval van de populierenrij Zoetpandweg, dit is inderdaad een van de laatste 
populierenrijen in het Tiens Broek.  Vroeger was hier een bosschagelandschap 
gevormd door al die bomenrijen.  Dit was ook zo omschreven in het Tiense GNOP.  
In deze hoge bomen broedden toen o.a. wielewaal, boomvalk en zomertortel.  Dit 
landschap is volledig uitgekleed.  Over dit gebied op de linker-Gete-oever dient eens 
nagedacht welke toekomstvisie men voor dit gebied (met landschappelijke en 
ecologische waarde ingekleurd) wil.   
 

Algemeen willen we stellen dat we het bijzonder belangrijk willen dat het rooien van 
zo’n bomenrij vooraf moet besproken worden op de Milieuadviesraad. 

We vinden ook dat bomenbeheer een van de hoofdpunten moet worden van een 
groenplan, met een inventarisatie van welke bomen ecologisch, landschappelijk en/of 
cultureel belangrijk zijn.  Het zou wenselijk zijn dat de stad hiervoor een beroep kon 
doen op een erkende dienst voor de opmaak of de ondersteuning bij een bomenplan. 
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(zie bv. www.bomenbeterbeheren.org/boomverzorgers) 
 

Tienen heeft nog meer waardevolle bomen, bijvoorbeeld ook de resten van de 
vesten die nog een uniek stukje vormen (Astridvest).  Ons bomenpatrimonium dient 
geïnventariseerd en veiliggesteld. 

Ik mag stellen dat de leden van de Milieuadviesraad hopen dat voor deze hoger 
genoemde kappingen gebeuren er toch nog een nieuw afwegen zal gebeuren. 

We hopen dat u rekening wilt houden met dit schrijven en tekenen met hoogachting. 
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